

## 東華三院學生大使倫敦參訪團

本院一直以「全人教育」為辦學理念，注重學生的全方位成長。為協助學生建立更多元、更立體的世界觀，本院主席兼名譽校監馬清揚先生聯同董事局成員，在制訂好防疫應變措施及預備充足防疫物資的情況下，率領屬下18間中學23位學生大使到訪倫敦。

是次倫敦參訪團為本院於疫情爆發三年以來首次到訪歐洲。在7天的豐富行程中，學生大使拜訪了中國駐英國大使館、香港駐倫敦經濟貿易辦事處、中國銀行倫敦分行、牛津大學及倫敦華埠商會，從經濟發展、華僑生活、教育制度、歷史文化等多方面探索倫敦風貌，寓學於遊。

## TWGHs Student Ambassadors London Tour

We attach great importance to students' life-wide development by holding fast to the "All-round Education" mission. To build up a diversified and in-depth world view for students, Mr. Ma Ching Yeung, Philip, the Chairman cum Honorary Supervisor, together with Board Members, led a group of 23 Student Ambassadors to visit London by rolling out a package of measures to tackle the pandemic and ensuring sufficient anti-epidemic supplies.

The London tour was the first European visit for our students in the three years since the outbreak of the epidemic. During the seven-day tour, they visited a host of places, including the Embassy of the People's Republic of China in the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, the Hong Kong Economic and Trade Office in London, the Bank of China London Branch, Oxford University, as well as London Chinatown Chinese Association, providing opportunities for students to explore London from different perspectives, including economic development, the lives of the overseas Chinese, education system as well as history and culture.



由馬清揚主席(前排左二)率領學生大使參觀中國銀行倫敦分行，了解該行如何促進中英兩國的經濟往來。

Led by Mr. MA Ching Yeung, Philip (front row, left 2), the Chairman, the Student Ambassadors visited the Bank of China London Branch to understand how the bank facilitates economic exchanges between China and the United Kingdom.



馬清揚主席(前排左四)率領學生大使拜訪中國駐英國大使館，並與蔡豔豔公參(前排右四)、孔祥文參贊(前排左三)及代表會面。

Mr. MA Ching Yeung, Philip (front row, left 4), the Chairman, led Student Ambassadors to visit the Embassy of the People's Republic of China in the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and met with Ms. CAI Yan Yan (front row, right 4), the Minister Counsellor, Mr. KONG Xiang Wen (front row, left 3), Counsellor and other officials.



參訪團拜訪香港駐倫敦經濟貿易辦事處，了解香港和英國的經貿合作商機。

The delegation visited the Hong Kong Economic and Trade Office in London to learn about business collaboration opportunities between Hong Kong and the United Kingdom.



參訪團參與由倫敦華埠商會主辦的新春慶祝活動和巴士巡遊，並擔任表演嘉賓。

The delegation participated in the Chinese New Year Celebration organised by London Chinatown Chinese Association. Through a series of activities, including Chinese New Year Stage Performance and Bus Parade, they experienced a strong festive vibe overseas.



學生大使到訪牛津大學，參觀歷史建築及了解英國校園文化。  
Student Ambassadors visited historic buildings and learnt about the British campus culture in Oxford University.



喜愛足球的同學參觀阿仙奴球會時，表現興奮。

The students who crave for football were particularly excited to visit the Arsenal Football Club.